
i) I В Y N I R S S
za ujedniou Skttffitine opfttlno od 14.marta 

1969.«odino

1. Informaoija o radoviaa na novoo jroojeru i ieradi 
cavrononog kataotra aoaljiftta
lavjostikaoi /ttad Solaaaović

2. irograo rada -»kupitioe opfitino, aavjota i komioija za 
1969.«odinu

3. lnformacija o ia/raonju zaklјибака o oolo

4. irijodlog Akciouog programa razvoja zdravatvene eaStito 
na solu za 1969«t 197o. i 1971*godinu
Izvjeotioao Forković dr.Milan

5. Finaooijaki plan iegradnjo kolokia objekata u 1969* 
godini ie udruzonih uredetava ajeanog aamodoprinoaa i 
budžotakih sroitttava opštino
Izvjeatiooii Kuttmaaović Rajko i 3nver Bajrić

6. Informaoija o upisu i uplati zajca sa oodernlzaciju i 
rekonatrukoiju ..utova u UEiH u 1968.godini na području 
opštine Banjaluke
Ievjeatilaoi laaet SSkić

7. Inforaacija o stanju poslovanja vornice koza Banjaluka 
u 1968.godinl
levjestilao Adea -aračević

6. Informacija o lev<'ftenom uvldu u poalovanje po odredjenim 
pltanjima kod Zanatokog preduzeća "Nova rađinoet" B.Luka)
Izvjeatllaoi Djemo Begović

9. Prljedlog .je,cnja o odredjivanju vieine procenta oslo- 
badjanja Zavoda sa preralu gume i plastlke "Slntetik" u 
Banjaluci od plaćanja kattate na ioelovni fond}
Izvjestiftaot Adem Sara^ević

16. irijedlog ЛЈе enja o odredjivanju vieina prooenta oslobo- 
djenja Zafttltne raftionloe za profeaionalnu rehabilitaciju 
1 zapoftljavanj# lica defektnih t luhom W1)ESW u Banjaluol 
od *laćanja kamate na - oelovnl iond)
Izvjeotllaoi Ades Saračevlć
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11. Izvjedtaj koalulj* za eprovođjenja redovne likvldaolj« 
■jreaviliftta ■Vriae’* Banjaluka
izvjeetilao Ložo s-artinović.

12* Brijedlog tijeJenja o ovla' tenju Likvldaoione koaiaijo da 
izvrši prenoa oanovnib sredatava od Mrjeitilišta ,,Vrbas,, 
bez naknade ftibljaa fondu pri Hdrukenju aportakib ribolova- 
oa Banjaluka
Izvjeetilaot hoiO Martinovid

13; Irijedl zir aje.onja o razrjai>anju dužnoati radi provodje- 
nja reiztori oatii
a) eekretara i-ku,žtine opfttiuef
b) nadelnika t ekretarijata za opt\te poalove,
c) direktora Oantra za eooijalui rad#
d) ftafa Uprave .a geodeteko-kataataraka poelove
Izvjeetiool* /ukid Ante i lošanovlć Ljubo.

14. jrrijedlozi rje. enja o poetavl. enju vr'iooa dužnoeti radi 
provodjenja reizbornoatit
a) eakretara tkupfttine opfttine#
b) nadelnika takretari^ata za opfite poelove, 
o) direktora Centra za eocijalni rudf
d) iefa Uprave л eodeteko-rkatast...rake poalove.
Izvjeetiocit Vuklc Ante i leftaoović Ljubo,

15. irijsdlog ijejenja o ieajeui i Aopuni Aje enja o ioeno- 
vanju koaisije aa pregled 1 odobrenje projekata i oatale 
inveatioicno-tehcidke dokuoent&oijOl
Izvjeetilaot SHatid 3tipo

16. Irijedlog dješenja o izajeni ЛјоАвпја o otvaranju postupka 
redovne likvldaoije ~roavjetno-pedagoakog zavoda opfttine 
Banjaluka;
Izvjeatioet Teofik Afgan

17. Brljedlog ajera za poboljfianje položaja fizidke kulture 
na iodručju 0| tine lanjalukal
Izvjestilaot Tofiid Milan.



SKRAČEKI ZAPISITIK

35 (III) zajednicke sjednice Op&tinskog vijeća i 
Vijeća radnih zajednica Skupštine opštine Eanjaluka održane 
14 marta 19b9*godine u Vijećnici Doma kulture.

Sjednica je počela u 9 žasova i 15 minuta.
Sjednici predsjedava, predsjednik Skupštine op=tine 

ivko Eabić.
Zapisnik vodi radnik organa uprave Sadija Pličanić. 

ijfr Sjednici pi-isustvuju poslanici: Milorad ^opović, 
fo Mitrov, Viđa Cijan, Drago Earić, Perdo Josipović i 

elena Afgan.
• Sjednici prisustvuje 64 odbornika a otsutno je 32
. Сг

odbornika.
Najavili su izostanak sa sjednice : Vaso Višekruna,

Azra Ealić, Miroslav čuljat, Ivica Jajčević, Eogdan Marčetić, 
Marko ...edojević, Milenko M^ladinović, Зкгет Muhurdarević, 
Teufik Huždić,4 Milivoj Vasić, Ilija Erceg, Dobrivoje Sabljić.

Nisu najavili izostanak sa sjednice: G-ojko Jojčino- 
vić, joško Gazić, Anto Marić, Milorad Plavčić, Pejo Hadman, 
Stojko Vranješ, Mirko Antić, Milorad Džombić, Milan Grbić, 
Eoško Grozdanić, Dr. Vojislav Jankcvić, Eožidar Jovetić,
Drago Kecman, Vukašin Mandić, Ivan Meme.n, Drago Puljić, Vera 
Hojc, Milivoje Savić, Hanko Senić, Stevan Vuković.

Predsjednik Živko Eabić konstatuje da prisustvuje 
potrebna večina za rad sjednice.

Zatim predlaže dopunu dnevnog ređa: Infcrmacijom o 
radovima na novom premjeru i izradi savremenog katastra zem- 
1jišta.

Pošto je dopuna utvojena . redsjednik konstatuje da je 
Skupština za današnju s^ednicu prihvatila slijedeći

D K E V N I R E D
1. Informacija o radovima na novom premjeru i izradi 

savremenog katastra zemljišta;
2. irogram rada Skupstine opštine, savjeta i komisija 

za 1969.godinu;
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3. Informacija о izvrSenju zaključaka o selu;
4. irijedlog Akcionog programa razvoja zdravstvene 

zaštite na selu za 1969, 197o. i 1971-^odinu;
5. Pinansijski izgradnje skolskih ohjekata u

1969.godini iz udružeuih sredstava mjesnog samo- 
doprinusa i hudžetskih sredstava opštine;

6. Informacija o upisu i uplati zajma za moderniza- 
ciju i rekonstrukciju putova u SRBiH u 1968.godi- 
ni na području opštine Banja^uka;

7. Informacija o stan.iu poslovanja Tvornice koža 
Ean.jaluka u 1968.godini;

8. Informacija o izvršenom uvidu u poslovanje po 
ouredjenim pitsnjima kod Zanatskcg reduzeča 
"IVovg radinost" B.Iuka;

9. Prijedlog Rješenja o odredjivanju visine procenta 
oslohadjanja Zavoda za preralu gume i plastike 
"Sintetik" u Banjaluci od plaćanja kamate na pos- 
lovni fond;

10. Prijedlog Rje enja o ouredjivanju visine procenta 
oslohodjenja Za'titne radjcnice za ^rofesionalnu 
rehatilitaciju i zapošljavanje lica de^ektnih slu-
hom "DSS" u Banialuci od plaćanja kamate na 

Poslovni fond;
11. Izvježtaj kcmisije za sprovodjenje redovne likvi- 

dacije mrjestilišta "Vrhas" Banjaluka;
12. Prijealog Rjpčeuja o ovlaštenju Likvidacione 

komisije da izvr^i prenos osnovnih sredstava od 
Mrjestilista "Vrhas" hez naknade Rihl jcm fondu pri 
Udzuzenju sportskih riholovaca Banjaluka;

13. Prijedlozi Rjecenja 0 razrje'enju dužnosti rada 
provodjenja reizhornosti:
a) sekretara Skupštine opštine, 
h) načelnika Sekretarijata za opšte poslove,
c) direktora Centra za o^cijalni rad,
d) šefa Uprave za geođet3ko-katastarske poslove.

14. Prijedlozi Rješenja 0 postavljcnju vršioca dužnosti 
radi provodjenja reizhornosti:

a) sekretara Skupštine opštine,
h) načelnika Sekretarijata za opšte poslove,
°) direktora Centra za socijalni rad,
e) šefa Uprave za geodetsko-katastarsLe poslove.
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15. Prijedlog Hješeaja o izmjeni i dopuni Rješenja 
o imenovanju Koccisije za pregled i odobrenje 
projekata i ostale investiciono-tehničke dokumen- 
tacije;

16. Prijedlog Rje enja " Izmjeni Rjeoenja o otvara- 
nju pcstupka redovne likvidacije хrosvjetno-reda- 
goskog zavoda opštine Eanjaluka;

17. Erijedlog mjera za j.o'boljšanje položaja fizičke 
kulture na području opštine Banjaluka.

Prije pretresa po dnevnom redu Repuhliški poslanik 
Milorad Popović podnosi Informaciju 0 zaključcima Republič- 
kog vijeća u vezi sa finansiranjem u oblasti obrazovanja, ko- 
ji se sastoje u slijedećem:

1. Da se u 1969-godini izradi dokumentacija i izvrši 
izmjena propisa 0 finansiranju u oblasti obrazovanja,

2. Da se kao privremena mjera u budzetu iznadju dodatra 
sredstva kojima bi se pokrili rashodi za novoprimljene radni- 
ke i koja bi se namjenski dodjelila Osncvnim zajednicama 
rbrazovanja,

3. Da Opštine izvrše preraspodjelu sredstava u svom 
budžetu u korist Zajednice obraz^vanja.

Veljko Skenderija, iznosi neke podatke 0 sređstvima 
koja su potrebna za povećanje ličnih dohodaka prosvjetnim 
radnicima u iznosu od 167<>.

Predsjednik Živko Eabić ističe da će prema nekim ocje- 
nama prihodi biti nešto veći od predvidjenih tako da će se 
5o,ooc.ooo starih dinara moći dođjeliti Zajednici obrazovanja 
više nego što je predvidjeno. Pošto je taj iznos dovoljan za 
povećanje ličnih dohodaka prcsvjetnim rainicima za 1$ predlaže 
se da Skupštir.a donese načelan zaključak da se saglašava stim 
da Koordinaciono tjelo prilikom formiranja konačnog prijedloga 
budžeta dodjeli i taj iznos Zajednici obrazovanja.

Zatim je počeo pretres po prihvaćenom dnevncm redu



4

AD 1.

IEFOiiluACIJA 0 RADGVB'A NA NOVOM PREMJARU I 
IZRADI SAVREMENOG- kATASTRA ZEMIJIŠTA

Informaciju oanosi Puad Selmanović šef Uprave za 
geodetsko-kaiastarske poslove SO-e Eanjaiuka i oUavještava 
Skupštinu da je u ciliu obezUoedjenja priprema za izvršenje 
premjera potrebno formirati Štab u čijem bi sastavu tili: pot- 
predsjednik Skupštine opštine Ante Vukić, - oaborniei: Lju- 
biša Salamić, Tomo Lucić, Sadik Tulek, ’arko Zec, Eoško Kopri- 
vica, Jefto ; olaja, Ivica Pail, Milor d Plavčić, Dževad 
Ibrahimbegović, ru^ovodioci radnih organizacija: Slavko Rojc, 
Ilijaz Dolić, Rail Ibrišagić, Tasim Mesinović, Mirko Milić,, 
Zijad Kadenić, sudije za prekršaje , :.'irko Kašljevic i Puad 
Selmanović.

Predsjednik Živko Babić naglašava da će specijal- 
ni avion sa stručnom tehničkom ekipom izvršiti snimanje terena 
19.3.1969., je'r je na sastanku koji je odrzan tako dogovoreno, 
a ne 17.3.1969.godine kako je istaknuto u Infcrmaciji ko;a je 
podnesena.

AD 2.

PROGRAM RADA SKUxŠTILE OPŠTINE, SAVJJTA I LOMI- 
SIJA ZA 1969.00DINU

Pilić Mile predlaze d a se obezb^edi dolazak 
referenta za pružanje pravne pomoći gradjanima jedanput sedmi- 
čno u Mjesni ured Krupa na Vrbasu.

Predsjednik Živko Labić predlaze da se u Programu 
izvrše manje korekcije utolikc što bi se konkretnije odredili 
zadaci kojš su ođredjeni organi i sluzbe dužni obavljati, takn 
da nosilac poslova ne bude samo Sekretarijat nego i Savjeti. 
ZAKLJUGAK: Program je uz ovu napomenu predsjednika jednoglasno 
prihvać en.

Odbornik Ahmet Verem je procitao telegram koji 
upućuje Skupština IX Kongresu Saveza komunista.



AD 3.

INFOHMACIJA 0 IZVEŠENJU ZJUIJUČAiA 0 JELU

U diskusiji po Informaciji učestvovali su:
Voj° Mitrov, Vojislav Kajkut (upravnik iemljoradničke zadru- 
-s Ivanjska), Krutjak Josip, Vlado Djuran, Zenić Dobrivoje, 
Drae'O Darić, Zorkić Ivica, Kajkut Djurađj, Rokvić Djuro, 
Dragić Drag-oljub, Milorad Popović i Cakeijić Rajko.

Zatim su usvojeni sledeći
ZAKLJUČCI:

1. Da Savjet za poljoprivredu oćredi komisiju
u čijem sastavu "bi Uili: Vlado Djuran, Roračević Vlado, pred- 
stavnici iz Oanovne privredne komore, Kreditne "banke i zem- 
ljoradničkih zadruga. Zadatak komisije je da do septerahra 
1963.godine pripremi xr°ara:n шјега koje treha pređuzeti za 
poholjšanje poljoprivredne proizvodnje,

2. Da Savjet za robni promet Savjet za poljopri- 
vredu i Sekreta.rijat zč. finansije razmotre pitanje poreza na 
promet poljoprivrećni alatki i mašina.

3. Da se j.znos od 25,ooo.ooo kojj je prelvidien
za katastarski nrfemjer ne utroši cijeli za premjer. Katastar- 
ski primjer da se finansira iz drugih invora a iz tih sred- 
stava da se finansira projekat i ^očetaL radova na izgraduji 
vodoopskrhnih uhjekata,

4. Da se radnim organizacijama koje stiču prihod 
°h poljoprivrede uputi pismo i traži da i one dotir^ju Fond 
za poljoprivredu.

AD 4-
P̂ ilJEDLOOr AKCIOROG PxtOdRAMA RAZVOJA ZDRAVSTVENE 

SAŠTITS NA SELU ZA 1969, 197o. i 1971.G0DIMJ
Predsjednik Savjetn za zdravljč dr.Milan FerkTvić 

u svom izlaganju iznosi poaatke koje se odnose na izmjene
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na strani 11, 12. i 13* predlenog Programa.
U diskusiji učestvuju: Milorad Popović, SaUahudin 

Osmančević, Prago Pepinović, Pževad Ihran-5 mhegović, Jefto 
Šolaja i Mile Eilić.

Na kraju diskusije konstatuje se:
- da Skupština u načelu podršava Program,
- da iz Programa proistieu tavve finansijske 

ohaveze koje upucuju na to da se Program ne mo^e izvršiti do 
1971.godine,

- da se na hazi от. e điskusije počne sa priprema- 
ma i da se razmotri prošireno osiguranje,

- da se u Programu izvrše korekcije i za Зо do 
49 dana ponovno prezentira Skupštini r.a razmatranje.

AD 5.
PINANSIJSKI PLAi, IZGPALi.JP ŠKOLSKIH ОЕЈЖАТА U 

1969. GOLINI IZ UDHi1 ŽENIH SRALSTAVA MJESNOG SAMODOPRINOSA I 
BUDŽETSKIH 3REDSTAVA OPŠTII.S

Pitanja u vezi sa predloženim planom postavljaju: 
Vladimir Lolić, Sahahudin Osmančević, Josip Krutjak i iomo 
Lučić.

Ivica Pail predlaže da se Mjesnim zajednicaraa 
predvidjena sredstva dodjele odmah kako hi se radovi normalno 
oavijali.

ZAKLJUGAK: Predložer.i Pinansijski plan usvaja se jednoglasno.

AD б.
INPORKACIJA 0 LPISU I UPLATI ZAJMA ZA MODEHNIZACIJU 

I REKoNSTRUKCIJU PUTOVA U SRBiE U 1968.GODINI NA PODRUOJU 
OPŠTINE BANJALUKA

Uvodno izlagan.je po ovoj Informaciji dao je na- 
čelnik Sekretarijata za finansije Ismjt EŠlcić.



U diskusiji su učestvovali: Fail Ivica, Eoro
Jungić i Safet Filipović.

Šef Одвјека za kadrovske poslove LJuto Tešanović 
iznosi prijedlog Kadrovske komisije da se razrješe dužnosti 
članovi Komisije upis zajma: DjuLo Refife odbornik, Vlađo 
Romčević, načelnik Sekretarijata za privredu, Otrad Stavano- 
vić, sekretar Opgtinskog sindikalncg vijeća, Rajko Oakeljić, 
predstavnik Kreditne banke i Ljubo Peri^ radnik organa uprave 
Skupstine opštine duznosti sekretara Komisije.

i'rijedlog Kadrovske koraisije sa imenovanje novih 
članova Komisije za upis i reali.;aciju zajma takodjer iznosi 
Ljuho Tešanović. Lovu komisiju sačinjavaju: Milorad Plavšić, 
odbornik - predsjednik koraisije, Škrbić Slavko, predsjednik 
Savjeta za finansije, Israet Eškić, načelnik Sekretarijata 
za finansije, хого Jungić, predstavnik Službe društvenog 
knjigovodstva, Mehulić Mnhamed, predstavnik Opštinskog sindi- 
kalnog vijeća,Jela Djurdjević, predstavnik Opštinske konfe- 
rencije SSHN-a - članovi komisije i Dušan Mitroifvić, radnik 
organa uprave Skupštine opštine - sekretar koraisije.

Zatim se donosi

ZAKLJUČAK:
1. Informacija je jednoglasno prihvaćena,
2. Jednoglasno su prihvaćeni iznešeni prijedlozi 

Kađrovske komisije o razrješenju i imenovanju članova Komisije 
za upis i realizaciju zajma.

AD 7.
INFORKACIJA 0 STAIIJU POSLOVANJA TVORNICE KOŽA 

BANJALUKA U 1968.GODINI
Načelnik Sekretarijata za .rivredu Viado Romčević 

iznosi Prijedlog Rješenja o uvodjenju prinudne uprave u Tvor- 
nici koža i Irijedlog rješenja o imenovanju prinudnog upravnika
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u Tvornici koža.
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ZAKLoUČAK:
1 . Večinom glasova sa jednim uzdržanim prihvaćen 

je Prijedlog rješenja o uvodjenju ^rinudne uprave u Tvornici 
koža Baujaluka,

2. Jednoglasno 3e prihvačen .rijedlog da se za 
prinudnog upravnika u Tvornici koža Banjaluka imenuje Likola 
Tauš.

AD 8.
IKFOHMACIJA 0 IZVRŠENOM UVIDU U POSLOVANJE PO 

0i»H3DJMII PITALJIMA liOL ZANATSKOG iREDUZEOA "NuVA PADINOST"
BANJA LUILA

Odhcrnik Zlatko Midžić smatra da podaci Komisije 
kcia je izvrsila pregled poslovanja u 0VO3 r:.dnoi organizaciji 
a koji se navode u Tnformaci;-' nisu tačni zhog čega ^redlaže 
da se formira nova komisiia.

Direktor 'Tn^e radinosti" Stipe Antić u svom izla- 
gauju ioti'če da su tačni pođaci u Izvještaju komisije koji 3  ̂
ostavljen u njegovoj radnoj organizaci,ji ali da se ne 
sa Tnformacx3ora r kojoj su ti podaci pogreino interpretirani..

Odhornik Safet Pilipović pređlaže da se "Novoj 
radinosti" uputi preporuka da zapošljava veći hroj radnina 
3'er ima sve uslove za to.

Predsjednik iivko Bahić (uz napomenu da se cva 
Informacija ne hi mogla nikako generaDno odhaciti i primjedhu 
da se u "Novoj radinosti" naknada radnicima na sic nije 
mjenjala od 1 9 6 5.godine, dok su se licni dohuci ^ađnicima u 
stalnom radnom cdnosu povečavali), predlaže da se ova Tnfomra- 
cija uputi Savtietu za privredu na razmatranje a drugove iz 
"Nove radinosti" poziva da upute primjedhe na Informaciiu 
pismeno Sekretarijatu za privredu.

AD 9 - 12.
PRIJEDLOZI PO OVIM TAČKAMA PRIHVAĆEKI SU JEINOGLASNO.

AD 13 i AD 14.
L.iuho TeŠanović iznosi prijedloge Kadrovske komisi-
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je Skupštine opštine.
1. Za razrješenje od dužnosti rndi pruvodjenja 

reiz"bornosti; sekret;.ra Skupštine opštine, Hačelnika Seki’e- 
tarijata za opčte poslove, direktora Centra za socijalni rad 
i šefa Uprave za geodetsko-katastarske poslove

2. Za postavljenje
- Rajka Stupara za vršioca dužnosti sekretara 

Sku^štine opštine,
- Nikolu Rodića za vršioca dužnosti načelnika 

Sekretari^ata za opžte-poslove,
- Vjenceslav Varuneka za vršioca dužnosti direktora 

Centra za socijalni rad,
f r*

- Fuada Selmanovića za vršioca dužnosti Uprave za 
geodetsko-katastarske poslove.

ZAKLJUČAk: Prijedlozi Kađrovske komisije prihvaćeni su jedno- 
glasno.

AD 15.
PRIJEDLOG- RJEbENJA 0 IZMJENl I DOPUNI RJEŠENJA 

0 ILLživ OVAN ЛТ KOPISIJL ZA iREGLED I ODOBRENJS PROJEKATA I 
OSTALE IirćESTICIONO-TEHNIČLE DOKUMENTACIJE 
ZAKLJUČAK: Jednoglasno prihvaćen da se u Komisiju imenuju: 
Stanković Duško za ^redsjednika i Pegović Sulejman, Bajić inž. 
Dušan, Knežević inž.Anto, Dimitrijević inž.Milenko, Zanirović 
inž.Sead, i issoni inž.Anton za članove komisije.

AD 16.
PRIJSDLOGr RJEŠENJA 0 IZMJffil RJEŠERJA 0 OTVARANJU 

POSTUPKA REDOVNE LIKVIDACIo'E PROSVJETNO-PEDAGOŠKOG ZAVODA 
OPŠTINE BANJALUKA

Predloženo rješenje priP*vačeno je jeđnoglasno.

AD 17.
PiLLJEDLOG MJERA ZA POBOLJŠANJE IOLOŽAJA FIZIČKE 

KULTUitE NA PODKUČJU OPŠTINE BANJA LUKA
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Prijedlog da se ova tačka skine sa dnevnog reda 

prihvačen je sa zaključkom da se uvrsti u dnevni red naredne 
sjednice Skupštine opštine.

Sjednica je završena u 15 časova i $o minuta.

Zapisničar, Predsjedavajdči,
Sadija Plićanić s.r. Živko Babić s.r.


